
Agent Carrasco: Dawno nie rozmawiałem z Sabatinim

News - ASRoma.pl

Choć media donoszą z coraz większym natężeniem o porozumieniu

pomiędzy Romą a Ferreirą Carrasco, zupełnie innego zdania jest agent

piłkarza, Tonci Martic, który udzielił wywiadu dla asromaradio.it.

 

- Czytałem w wielu gazetach, że byłem widziany kilka dni temu z Sabatinim, ale to

nieprawda. Ostatnie kontakty, które miałem z dyrektorem sportowym Romy

pochodzą sprzed dwóch i pół roku. Nie miałem spotkania z Sabatinim, jak mówi się

we Włoszech. Wiele rzeczy, które widzę we włoskich gazetach nie odpowiada

rzeczywistości. Nie widziałem się z Sabatinim od dawna. Nie mogę wiele powiedzieć

o ewentualnym transferze Ferreiry Carrasco do Romy, zależy od wielu czynników.

Jego kontrakt wygasa w 2015 roku i jeśli Roma i Monaco znajdą porozumienie

ekonomiczne odnośnie gracza, jest możliwym, że zostanie sprzedany do zespołu

Giallorossich, ale obecnie nie wiem tego, naprawdę. Jeśli oferta będzie

odpowiadania, potem porozmawiamy z Ferreirą Carrasco i tylko w tym momencie

będziemy mogli rozpocząć negocjacje z Romą. To aktualnie jedyna rzecz, którą

mogę powiedzieć.
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